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Behandling: 
 
Forslag 1:  
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag 2:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Bystyret vil arbeide for et bedre kollektivtilbud på de ruter som studenter benytter mest. Dette gjelder 
særlig aksen Dragvoll-Gløshaugen-sentrum. Bystyret ber rådmannen legge frem en egen sak om 
hvordan tilbud og pris kan bedres i forhold til dagens nivå.  
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 33 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 1DEM) avgitt for Wikans forslag. 
 
Forslag 3:  
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag 4: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om at det utredes alternative entreprise- og driftsmodeller for prosjekter med 
nybygg/rehabilitering av skolebygg. Modellene skal innebære at kommunen selger skolebyggene til 
private som rehabiliterer disse og står som eier med fullt vedlikeholdsansvar, mens kommunen leier 
disse tilbake til ordinær skoledrift. Utredningen må vise hvordan forestående nybyggings- og 
rehabiliteringsprosjekter kan gjennomføres raskere gjennom en slik modell. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 11 stemmer (10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 5: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ønsker at Trondheim kommune skal være en ”JA-kommune” på byutviklingssiden, der 
søknader skal innvilges med mindre svært tungtveiende  konkrete grunner taler mot. Rådmannen bes 
legge fram en sak som redegjør for ulike virkemidler for å fremme Trondheim som en JA-kommune. 
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Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 28 stemmer (17H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 6: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om å få seg forelagt en sak med prinsipper og retningslinjer for brukermedvirkning i 
prosjektering av kommunale byggeprosjekter – skoler,  idrettsanlegg etc. Saken må belyse hvordan 
slik brukermedvirkning skal foregå. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 28 stemmer (17H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 7: 
Arne Byrkjeflot (RV) tok opp forslaget fra RV: 
Flere av de mindre rehabiliteringsprosjekt bør utføres av egne ansatte. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 2 stemmer (2RV) avgitt for Byrkjeflots forslag. 
 
Forslag 8:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Det er beklagelig at rådmannen ikke har funnet midler for holde høyt tempo i arbeidet med 
rehabilitering av skolene Ranheim, Rosenborg, Spongdal og Åsveien. I vårt forslag til 
investeringsbudsjett prioriterer vi kommunale investeringsmidler for å komme i gang med flere av 
disse skolene.  
I tillegg til dette må det prøves andre muligheter for å realisere nye skoler raskere enn forutsatt i 
rådmannens forslag. God standard og mer miljøvennlige og fleksible bygg gir både en bedre arbeids- 
og undervisningssituasjon og bedre ressursutnyttelse, derfor er tidlig ferdigstillelse av nye skolebygg 
med på å styrke kvaliteten på undervisningen. Kommunen er imidlertid ikke nødt til å eie byggene 
selv. Det er fullt mulig å la private stå for byggingen av skolebyggene, og ta investeringskostnadene, 
mot at kommunen leier lokalene tilbake en avtalt periode, til en avtalt pris. Dette er en form for 
offentlig-privat samarbeid rådmannen bes utrede umiddelbart for de aktuelle skoleprosjektene som 
ikke allerede ligger inne med snarlige kommunale bevilgninger, med sikte på raskest mulig 
ferdigstilling av moderne og funksjonelle bygg for elevene. Trondheim kommune kan eventuelt sikres 
gjenkjøpsrett for byggene ved avtaletidens utløp.  
Det vises i denne sammenheng bl.a. til det Trondheim Eiendom selv skrev i rådmannens ”Årsrapport 
2001”:  

”Trondheim kommune er i dag eier av de fleste bygg som benyttes. Alternative løsninger, der 
private kommer inn som eiere, er under vurdering. Det er spesielt på bygg med store 
rehabiliteringsbehov og nybygg hvor private evt. kan rehabilitere/bygge rimeligere enn i 
kommunal regi at dette virker interessant.” 

Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 9:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Gjennom konkurranseutsetting av kollektivtrafikken vil man både kunne oppnå besparelser og 
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miljøgevinster for kommunen. De ikke-sosialistiske partiene mener at Team Trafikks monopolrolle er 
svært uheldig med tanke på en best mulig ressursutnyttelse og en best mulig kvalitet på 
kollektivtilbudet. Gjennom en konkurranseutsetting av kollektivtrafikken forventes en realistisk inn-
sparing som erfaringsmessig vil kunne utgjøre ca 10-15% av dagens kostnader. Samtidig vet vi at en 
reetablering av et kommunalt monopol på kollektivtjenester overhodet ikke vil være et egnet 
virkemiddel til å gi brukerne et bedre og billigere kollektivtilbud, med gunstige effekter for miljøet. 
Bystyret ber derfor rådmannen fremlegge en egen sak for konkurranseutsetting av kollektivtrafikken. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 10:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Bystyret mener deler av kommunens eiendomsforvaltning bør konkurranseutsettes, slik at man 
gjennom benchmarking mot andre aktører kan sikre at vi driver riktigst mulig. Det foreslås også å 
opprette et kommunalt foretak eller aksjeselskap som tar over alle kommunens bygg og leier dem ut 
til brukerne av bygningene. Dette vil både gi en langt mer edruelig holdning til arealbruken, synliggjøre 
verdiene som ligger i eiendommene og synliggjøre hvor mye penger kommunen må sette av for å 
holde eiendommene ved like. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 11:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Bystyret beklager at bystyrets flertall sier konsekvent nei til å teste kommunens virksomhet i 
konkurranse med private. I de tilfeller private kan gjøre jobben bedre og/eller billigere, er det byens 
næringsliv og innbyggere som vil nyte godt av det, slik vi har sett f.eks.gjennom konkurranseutsetting 
av husholdningsavfall. Bystyret ber rådmannen legge frem sak om gjeninnføring av anbud på 
innhenting av husholdningsavfall. Bystyret avviser gebyrøkning utover vanlig lønns- og prisstigning for 
2007, og forutsetter tilsvarende kostnadsreduksjoner knyttet til innsamlingen.  
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 12:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Næringslivet etterlyser – og behøver – rask og forutsigbar behandling i plan- og byggesaker. For 
2006 økte gebyrene på plansaker og kart- og oppmålingssaker hhv 20 og 15 prosent, samtidig som 
servicegraden ikke forbedres. Bystyret forutsetter at disse gebyrøkningene, også de som er foreslått 
for 2007, bidrar til betydelig bedret service og/eller raskere saksbehandling, og ber rådmannen 
fremlegge forslag til hvordan dette kan oppnås innenfor de økte økonomiske rammene. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
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Forslag 13:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Rådmannen bes legge frem forslag til hvordan eiendomsskatten, så lenge den består, kan få en mer 
sosial profil, for eksempel ved at ingen med lav inntekt/minstepensjon (f.eks. under 2G for enslige og 
under f.eks. 3,5Gforgifte/samboende) skal betale eiendomsskatt. I den grad dette krever dispen-
sasjon fra lov eller lovendring, er bystyret beredt til å be sentrale myndigeter om dette.  
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 14:  
Nina Wikan (H) tok opp forslaget fra H, KrF, V, PP: 
Bystyret mener fondets målsetning må være å sikre optimal avkastning, for slik å sikre et godt og 
trygt velferdstilbud til byens innbyggere. For å øke denne forståelsen også blant byens innbyggere, 
foreslås det at kraftfondet omdøpes til Velferdsfondet. Vedtektene endres i hht dette.  
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 35 stemmer (17H, 10FrP, 3KrF, 2V, 2PP, 1DEM) avgitt for Wikans 
forslag. 
 
Forslag 15: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om at det fremlegges en sak som redegjør for områder egnet for konkurranseutsetting, 
for å sikre mest mulig effektiv tjenesteproduksjon og best mulig tjenester til innbyggerne. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 28 stemmer (17H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 16: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om å få seg forelagt en totalgjennomgang av alt kommunalt eierskap med tanke på 
verdivurdering og salgspotensiale. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 28 stemmer (17H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 17: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om at det forberedes nedsalg av kommunens eierskap i Trondheim kino. 
Bystyret ber om at det forberedes nedsalg av kommunens eierskap i TRV A/S. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 10 stemmer (10FrP) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 18: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber rådmannen forberede omgjøring av Analysesenteret til A/S og for videre avvikling av det 
kommunale eierskapet på lengre sikt. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 11 stemmer (10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
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Forslag 19: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret har som målsetting at skattenivået (eiendomsskatt, kommunale avgifter, egenandeler, 
gebyrer med mer) skal reduseres. Bystyret vedtar at det skal startes avvikling av eiendomsskatten 
gjennom en årlig nedtrapping. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 28 stemmer (17H, 10FrP, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges forslag. 
 
Forslag 20: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om at rådmannen legger fram en sak med prinsipper for økt bruk av lokale 
folkeavstemminger. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 15 stemmer (10FrP, 2KrF, 2V, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges 
forslag. 
 
 
Forslag 21: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) tok opp forslaget fra FrP: 
Bystyret ber om at det iverksettes en prøveordning med utfordringsrett i Trondheim for å sikre 
innbyggerne et best mulig tjenestetilbud til riktig pris. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 29 stemmer (17H, 10FrP, 1KrF, 1DEM) avgitt for Dahlberg Hauges 
forslag. 
 
Forslag 22: 
Arne Byrkjeflot (RV) fremmet endret forslag fra RV: 
Bystyret ber rådmannen å snarest fremme en sak for bystyret der ubenyttede midler på 25 millioner 
brukes til å styrke de områder av kommunens virksomhet som trenger det mest. 
Votering: 
Innstillingen ble vedtatt mot 18 stemmer (15SV, 2RV, 1MDG) avgitt for Byrkjeflots forslag. 
 
VEDTAK: 
 
Forslag 1: Bystyret tar rådmannens svar til etterretning. 
Forslag 2: Bystyret tar rådmannens svar til orientering. 
Forslag 3: Bystyret tar rådmannens svar til orientering. 
Forslag 4: Forslaget avvises. 
Forslag 5: Bystyret tar rådmannens svar til orientering. 
Forslag 6: Bystyret tar rådmannens svar til orientering. 
Forslag 7: Bystyret tar rådmannens svar til orientering. 
Forslag 8: Forslaget avvises. 
Forslag 9: Forslaget avvises. 
Forslag 10: Forslaget avvises. 
Forslag 11: Forslaget avvises. 
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Forslag 12: Forslaget avvises. 
Forslag 13: Forslaget avvises. 
Forslag 14: Forslaget avvises. 
Forslag 15: Forslaget avvises. 
Forslag 16: Forslaget avvises. 
Forslag 17: Forslaget avvises. 
Forslag 18: Forslaget avvises. 
Forslag 19: Forslaget avvises. 
Forslag 20: Forslaget avvises. 
Forslag 21: Forslaget avvises. 
Forslag 22: Forslaget avvises. 
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